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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 13 januari.
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Risico’s voor de gemeentelijke fi nanciën
Naar aanleiding van de aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 formuleerde 
N-VA-gemeenteraadslid Guido Mortier een aantal bedenkingen over onze 
gemeentelijke fi nanciën.

Hogere personeels-en werkingskosten

De ingebruikname van de nieuwe 
infrastructuur (tweede sporthal, kinder-
opvang, het cultuurhuis, het sport- en 
recreatiepark Molenkouter) zal on
vermijdelijk lijden tot hogere personeels- 
en werkingskosten. Volgens het meer-
jarenplan zal het aantal personeelsleden 
komend jaar dalen van 235 naar 207. 

In het kader van de toezeggingen aan 
de zorgsector is dat té optimistisch. De 
zorgsector werd een personeelstoename 
van 20 procent beloofd. Op een 
gemeenteraadscommissie stelde men dat 
de personeelsnorm in het Berkenhof en in 
de campus Lemberge voldoende hoog is. 
De N-VA betwijfelt dat.

Hogere rekening door de bouwshift

De Vlaamse meerderheidspartijen hebben 
een akkoord bereikt over de zogenaamde 
betonstop of bouwshift. De herbestem-
ming van gronden die belangrijk zijn 

voor het behoud van de open ruimte zal 
tot tien keer zo duur worden. Voor het 
ruimtelijk uitvoeringsplan ‘Bescherming 
Open Ruimte van de gemeente Merelbeke’ 
schat men de rekening op 17,5 miljoen 
euro voor 50 hectare in plaats van 1,6 
miljoen euro. In het meerjarenplan is 
daarvoor amper 750.000 euro voor 
voorzien voor 2020, 2021 en 2022.

Foute inschattingen bij grote 

infrastructuurwerken

Onze N-VA-fractie heeft altijd beweerd 
dat de grote infrastructuurwerken sterk 
onderschat werden in de meerjarenplan-
ning.  Wij stellen nu vast dat de raming 
van het cultuurhuis gestegen is van 6 
miljoen euro naar 7,4 miljoen euro en die 
van het sport- en recreatiepark 
Molenkouter van 5 miljoen euro naar 7,8 
miljoen euro. Een kwart tot de helft van 
de kostprijs van een project onderschatten, 
wijst op een slechte bewaking van beide 
dossiers.

Beste Merelbekenaars

Ik wens jullie Vlaamse veerkracht, 
zodat 2021 ieder van ons toelacht. 
Veel liefde en warme knuffels, lekker 
eten en chocoladetruffels. Een jaar 
waarin we elkaar terug ontmoeten, en 
lock-open feestjes begroeten.

Ik wens ook veel kracht en goede 
moed, voor als het toch nog even 
anders moet.

Els Sys
Voorzitter N-VA Merelbeke
Onderwijsraadgever Ben Weyts

N-VA Merelbeke wenst u 
een vreugdevol en

gezond 2021!
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Ontwikkelen wijkomlopen 
in onze gemeente
N-VA-fractieleider Rik De Vis drong bij het 
gemeentebestuur aan op de realisatie van 
wijkomlopen. Een omloop bestaat uit meerdere 
lussen. Op lange termijn kunnen ze aan elkaar 
worden aangesloten en vormen ze een netwerk 
met goede spreiding over de volledige gemeente. 

De bewegwijzering door middel van grond-
nagels maakt de signalisatie eenvoudig en goed 
leesbaar voor de lopers. Ze voorkomen boven-
dien een wildgroei aan palen en borden. Het 
realiseren van de wijkomlopen vraagt slechts 
een bescheiden budget in tegenstelling tot de 
harde sportinfrastructuren.

Ruimtelijk uitvoeringsplan redt natuur 
in Hollebeek
In de gemeenteraad van oktober 2020 werden het bos en de natuur 
van de Hollebeek gered van bebouwing door de goedkeuring van 
een ruimtelijk uitvoeringsplan. 

In 2014 wilde het schepencollege het bosgebied van de Hollebeek 
laten verkavelen. De N-VA was één van de eersten om die aanslag 
op het bestaande bos in de Hollebeek aan te vechten. 
Gemeenteraadslid Rik De Vis stak de lont aan het vuur en zijn 
actie werd al snel door anderen opgevolgd. Het protest kreeg zo 
een ruim draagvlak bij de bevolking.

Merelbeeks vuurwerkverbod
De gemeenteraad besliste in de zitting van oktober vorig jaar om een totaal 
vuurwerkverbod op het grondgebied van Merelbeke goed te keuren. Op 
dat verbod wordt geen enkele afwijking toegestaan. Het vuurwerkverbod 
werd begin dit jaar voorgesteld door N-VA-gemeenteraadslid Guido 
Mortier. Vuurwerk is niet alleen gevaarlijk, het is eveneens zeer dier-
onvriendelijk. Denk maar aan opgeschrikte paarden, honden of vogels.

N-VA-motie tegen windturbine 
goedgekeurd
Engie Electrabel heeft een omgevingsvergunnings-
aanvraag ingediend voor de bouw en exploitatie van 
een windturbine in Gent, op de Ottergemsesteenweg. 
Omwille van de geluidshinder, slagschaduw, kwalijke 
gevolgen voor de fauna en onvoldoende draagvlak 
legde N-VA Merelbeke op de gemeenteraad een motie 
tegen de bouw van de windturbine ter stemming. De 
motie werd aanvaard. Enkel de partij Groen onthield 
zich bij de stemming.

Uitbouw van recyclagepark met 
nieuwe gebouwen en functies
Via de pers vernamen onze gemeenteraadsleden dat het schepencollege 
de optie van de Koestraat verlaat. Het bestuur gaat nu resoluut voor 
de site van het recyclagepark voor de bouw van een loods. Daar zal 
onderdak zijn voor de uitleendienst, een opslagplaats en een carna-
valswerkplaats naast de bestaande activiteiten van het recyclagepark. 

Al bij de bespreking van het meerjarenplan 2020-2025 in december 
2019 trok N-VA-fractieleider Rik De Vis de optie van de Koestraat 
in twijfel. Vooral het gevaar van de toenemende verkeersdrukte in 
de dichtbevolkte wijk en de mogelijke verstoring van de bestaande 
recreatie- en sportzone werden toen als pijnpunten aangebracht. 
Als alternatief werd het recyclagepark voorgesteld. Daarbij kan de 
site van de Koestraat verder uitgebouwd worden als ‘groene ruimte’. 
Dat is ook zo voorzien in het Gemeentelijk Ruimtelijk Structuurplan 
en het Groenbelevingsplan Flora.

Tuinbomenproject
Op initiatief van ons gemeenteraadslid Rik De Vis wordt er 15.000 euro 
subsidie voorzien voor het tuinbomenproject. Elke tuinbezitter wordt 
gevraagd om één boom aan te planten. Daardoor kunnen er honderden 
bomen aangeplant worden. Dat komt het woonklimaat en de natuur in 
Merelbeke alleen maar ten goede.
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Gemeenteraadsleden:
• Rik De Vis
• Guido Mortier
• Rosine Van Gysegem 
• John De Vlaminck

Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst:
• Els Sys

Autonoom Gemeentebedrijf:
• Joris Van De Vyver
• Sabrina Schollaert

Onze mandatarissen 
staan voor u klaar!

Aandacht voor taal in ons gemeentelijk basisonderwijs
Tijdens de bespreking van het schoolwerkplan vroeg N-VA-raadslid Rosine Van Gysegem  
aandacht voor taal en het hoog houden van het taalniveau in het gemeentelijk basisonderwijs.

Taal in het algemeen (spreek-
taal, schrijftaal, rekentaal) is 
onvoorwaardelijk verbonden 
met leren en bij uitbreiding in 
een gemeenschap samenleven. 
Taal zorgt ook voor het welbe-
vinden en de betrokkenheid 

van de kinderen in de school 
en in de maatschappij waarin 
ze leven. Als ze zich mondeling 
of schriftelijk niet of moeilijk 
in het Nederlands kunnen 
uitdrukken, kan dat leiden 
tot misverstanden en zelfs tot 

agressie vooral in de vrije mo-
menten op school. Zorgzaam 
onderwijs betekent ook de lat 
hoog houden voor alle leerlin-
gen, ook de meerbegaafden. De 
laatste jaren zien we dat ons on-
derwijs steeds verder wegzakt in 

de rangschikkingen op dat vlak. 
Daarom is het goed om ambiti-
eus te zijn in het aanbieden van 
taal- en rekenlessen.

Zorgband jaagt gebruikers  
poetsdienst op kosten
Zorgbedrijf Zorgband meldt dat er vanaf 1 januari 2021  
80 euro per jaar aan administratieve kosten moet worden 
betaald voor het gebruik van de poetsdienst. Daarvoor was dat 
gratis in onze gemeente. N-VA-gemeenteraadslid Rosine Van  
Gysegem interpelleerde de bevoegde schepen daarover en 
vindt het betreurenswaardig dat voornamelijk gepensioneerden 
en zorgbehoevenden in Merelbeke moeten opdraaien voor die 
bijdrage.

Arrondissementele verkiezingen: 
Joris Van De Vyver  
nieuwe voorzitter
Op 20 oktober 2020 organiseerde de N-VA 
van het arrondissement Gent-Eeklo bestuurs-
verkiezingen. Merelbekenaar en plaatselijk 
partijsecretaris Joris Van De Vyver werd verkozen tot  
arrondissementeel voorzitter. Als voorzitter maakt Joris ook 
deel uit van de partijraad. De N-VA-afdeling van Merelbeke 
wenst Joris veel succes met zijn nieuwe uitdaging!

Forse steun van de Vlaamse  
Regering voor Merelbeke
De voorbije twee jaar kon Merelbeke rekenen op een stevige 
financiële steun vanwege de Vlaamse Regering. Recent trok 
Vlaanderen zo’n 245.000 euro extra uit voor de Merelbeekse 
sport-, jeugd- en cultuurverenigingen. Ze liepen door de 
coronacrisis heel wat inkomsten mis.

Die extra middelen zijn voor 
veel van onze verenigingen de 
redding om te kunnen blijven 
voortbestaan en zo het sociale 
weefsel in Merelbeke mee 
vorm te geven. Onderwijs- 
minister Ben Weyts investeert 
iets meer dan 100.000 euro in 
de Vrije Basisschool-OLV- 
Visitatie in Bottelare voor 
de renovatie van de stook-
plaats, de elektriciteit en het 
buitenschrijnwerk. De Vrije 
Basisschool van Melsen kan 
rekenen op 10.000 euro voor 

het bouwen van een sanitair 
blok met inkom bij de  
aanpalende polyvalente ruimte. 
Het Merelbeeks Vogelasiel 
ontving 3.000 euro. Vlaams 
minister van Wonen Matthias 
Diependaele maakte net geen 
800.000 euro vrij om het  
lokaal woonbeleid te  
ondersteunen en het inter- 
gemeentelijk samenwerken te  
stimuleren. Voor het sport-
park Molenkouter is een 
subsidie van 900.000 euro 
voorzien.

€ €

€

3



Vlaamse Regering voert strijd 
tegen sociale fraude op
Sociale woningen moeten terechtkomen bij de Vlamingen die 
ze ook echt nodig hebben. Dat is een zaak van rechtvaardig-
heid. Huurders van sociale woningen mogen dus geen ander 
huis bezitten. Ook niet in het buitenland.

Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele trekt vijf miljoen euro uit 
om sociale huisvestingsmaatschappijen ertoe aan te zetten om meer onder-
zoek te voeren naar sociale huurders die vastgoed bezitten in het buitenland. 
“Die vijf miljoen verdient zichzelf terug, want wie betrapt wordt, moet terug-
betalen wat hij onterecht kreeg”, zegt Diependaele.

Controle in het buitenland
Elke sociale huisvestingsmaatschappij in Vlaanderen kan daarvoor een beroep 
doen op een aantal privéonderzoeksbureaus. Die controleren in het buiten-
land of iemand al dan niet een woning in eigendom heeft. “De rechtspraak 
bevestigt ook dat het kan”, zegt Diependaele. “En nadien gebeurt er telkens 
een gerechtelijke toets.”

Als het van de N-VA afhangt, blijven 
de jongste kerncentrales open
Voor de N-VA draait ons energiebeleid rond zekerheid, betaal-
baarheid en duurzaamheid. Maar dat komt in het gedrang 
doordat de paars-groene federale regering koppig vasthoudt 
aan de sluiting van alle kerncentrales.

Een kernuitstap zorgt voor onzekerheid. Met zon en wind alleen komen we 
er niet. En de nieuwe gascentrales waarvoor paars-groen pleit, die staan er 
nog lang niet.

Wie zal dat betalen? Het is 134 miljoen euro per jaar goedkoper om de 
twee jongste kerncentrales langer open te houden. Daarbovenop komt de 
subsidiekost van minstens vijf miljard euro voor de gascentrales voor de 
volgende jaren. 

Ook de duurzaamheid komt in het gedrang. Kernenergie is CO2-neutraal. 
Maar gascentrales zijn even vervuilend als 500.000 extra wagens op de baan. 

“Een sociale woning moet 
terechtkomen bij wie ze echt 
nodig heeft. Dat is een zaak 
van rechtvaardigheid.”
Matthias Diependaele
Vlaams minister van Wonen
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De kernuitstap schiet tekort 
op het vlak van zekerheid, 
betaalbaarheid en duurzaamheid.
Het is niet verwonderlijk dat 
steeds meer energie-experts
aan de alarmbel trekken.”

“

Bert Wollants
Kamerlid
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